
Ik vind dat een smaakjesverbod betekent dat ex-rokers weer terugvallen op tabak: dat is heel slecht. 
Smaakjes zijn ook niet aantrekkelijk voor jongeren (zoals wordt beweerd): jongeren mogen en 
kunnen e-sigaretten helemaal niet kopen. Bescherming van jongeren slaat dus nergens op. Dus met 
andere woorden, hoe meer rokers overstappen op een e-sigaret, hoe beter. En met dit verbod word 
ook de e-sigaret onterecht de nek omgedraaid.

De overheid moet zeker erkennen dat een e-sigaret een veel minder schadelijk alternatief voor 
tabak is. Een smaakjesverbod schaadt dus de volksgezondheid, dat kan nooit de bedoeling zijn 
van een staatsecretaris die gaat over volksgezondheid. Dit slecht onderbouwde verbod is dus 
niet terecht.


